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Aquest és el vídeo del que tothom
parla i que has de veure abans que
acabi el dia

Probablement coneixereu l'actor Brays Efe per la sèrie dels Javis "Paquita Salas" o per "Tu cara
me suena". Doncs bé, heu d'escoltar el discurs que va fer ahir a la nit als premis Feroz en el que
va llençar un poderós missatge contra la gordofòbia.

"No estamos acostumbrados a ver cuerpos gordos", deia en Brays, abans d'atrevir-se a
preguntar als convidats quant creien que pesava. "Yo peso 115 kilos", va admetre. "Es
imposible que una persona gorda sea guapa, ¿no? Esto que os está pasando ahora se
llama gordofobia, que hace que de forma inherente unamos las características malas a la
gordura", va seguir l'actor amb un to crític però irònic.
 

"Que sepáis que el talento no tiene nada que ver con los hidratos de carbona..." @braysefe nos
explica porque en los #PremiosFeroz2019 pic.twitter.com/asxPzjyNSI

? Premios Feroz (@PremiosFeroz) 19 de gener de 2019

"Decidme una sola ficción española protagonizada por un gordo, cuya característica básica no
sea esa", va demanar Brays Efe. I ell mateix va contestar: "no existe ninguna". "Los hidratos de
carbono no tienen nada que ver con el talento", va defensar l'actor.

En aquest article del Huffington Post podreu veure el vídeo sencer, i us el recomanem molt!

Pagina 1 de 1

https://www.adolescents.cat/noticia/40373/aquest-es-video-tothom-parla-has-veure-abans-acabi-dia


